
    

 

 

 

                                                                                                  V Praze dne 30.4.2020 

10 Jednání Krizového štábu  

Přítomni: Zbyněk Richter, Pavel Boček, Edita Hejdová, Hana Jaklová, Tomáš Král,  Antonín  Neduchal  

Hosté: p. Drahoslava Kráčmarová                                                                                                         

1) KŠ  vzal na vědomí informaci tajemnice o množství ochranných pomůcek dodaných MČ Praha-Dolní 
Počernice ze strany HMP a přehled o dosud čerpaných  prostředků  z účelové dotace  poskytnuté 
městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje při řešení krizové situace v souvislosti s šířením 
nového typu koronaviru. 

2) KŠ konstatoval, že z předávaných informací je patrné, že klesá počet pozitivních případů 
nakažených koronavirem.   

3) KŠ rozhodl o tom, že výdej dezinfekce se přesouvá do Infocentra, kde budou ochranné pomůcky 
poskytovány v úředních hodinách.  

4) KŠ pověřil P. Bočka a tajemnici zasláním odpovědi zastupitelce p.  I. Poláčkové  ve věci dotazů na 
práci krizového štábu. 

5) Starosta informoval o došlých nařízeních vlády a KŠ hl. m. Prahy. KŠ požaduje jejich zveřejnění na 
webových stránkách MČ. Dále starosta informoval o rozsáhlé komunikaci mezi městskými částmi o 
možnosti a podmínkách otevření základních škol. Dále starosta požaduje asistenci městské policie při 
jednání zastupitelstva.  

5) Pavel Boček informoval o tom, že probíhá přeočkování osob, které byly v karanténě, upozornil na 
nutnost zvýšené aktivity městské policie z důvodu možného pálení čarodějnic, informoval o své 
návštěvě některých občanů, kteří bydlí v oblasti Vinice, kde kontroloval dodání ochranných pomůcek. 
Konstatoval, že nepotkal nikoho, komu by chyběly ochranné pomůcky. 

6) KŠ vzal na vědomí informaci D. Kráčmarové o konání bohoslužeb, které probíhá dle doporučení 
vlády a nebyly problémy. Na základě nabídky p. Š. Kratochvílové, která tiskne ochranné štíty požádala           
o štíty pro faru. Tajemnice předá požadavek p. Š. Kratochvílové 

7) T. Král informoval o průběhu farmářských trhů, o které byl velký zájem, na tržišti probíhal výdej 
ochranných pomůcek a pro návštěvníky trhů byla k dispozici dezinfekce.  

8) KŠ navrhne radě, aby se členkou KŠ stala paní D. Kráčmarová.   

 

 

Krizový štáb je svolán na úterý 12.5.2020 ve 13.00 hod.                                                                            

 

 

zapsala: Hejdová 


